
Referat kretsstyremøte Follo Krets 22. sept 2022 
Tilstede: Stein Ankarstrand, Jarle Andre Ødegård, Benjamin Taftesund, 

Runar Nikolaysen, Thorbjørn Elvestad 

Forfall: Bjørnar Evensen, Solveig Schytz 

Sted: Drøbak speiderhus 

Saker:  

 Hva Ansvar/oppfølging 

1. Oppfølgingssaker som ikke er avsluttet 
Nedleggelse av Son sjø:  
Runar sørger for «overtakelsesforretning» med Kurt 
Hjortdal. Alt materiell (av verdi) samt eiendom skal føres i 
protokoll. Det må jobbes særskilt med overtakelse av hytta 
på Ødemørk. Plassering av to stk båter må avklares. Se for 
øvrig tidligere referater 

 
Lederombud – ikke behandlet, følges opp videre (se forrige 
referat) 
 
Postboksen: ikke behandlet, følges opp videre (se forrige 
referat) 
 
Ledertrening: ikke behandlet, følges opp videre (se forrige 
referat) 
 

 
 
Runar 
 
 
 
 
 
Ankar 
 
 
Benjamin 
 
 
Thorbjørn 

2.  Stallerud 
Utkastet til skriv til gruppene ble gjennomgått. Ankar 
ferdigstiller et utkast og sender på sirk før vi sender endelig 
versjon ut. Thorbjørn fortsetter som kontaktperson. 
 

 
Ankar 

3. Gruppemøter 
Utkast til veiledning for kretsstyrets besøk til gruppene ble 
gjennomgått. Ankar ferdigstiller utkastet og sender på sirk. 
Ambisjonen er at alle grupper skal ha tilbud om – og evt 
gjennomført – besøk før jul 
 

 
Ankar 

4.  Terminliste 2022 

• Peffkurs 1 er nettopp gjennomført, og ble meget 
bra til tross for dobbelt så mange deltakere som 
anbefalt.  

• Follotroppen – informasjon MÅ komme ut. 
Benjamin følger opp 

• Småspeiderløft – kretsstyret er representert 
v/Thorbjørn 

• Lagledersamling – kretsstyret er representert 
v/Benjamin 

 
 
 
 
Benjamin 
 
Thorbjørn 
 
Benjamin 
 
 

5.  Diverse  



• Råde ønsker å bytte kretstilhørighet fra Follo til 
Fredrikstad, hovedsakelig grunnet geografi 
(avstander). Kretsstyret har forståelse og stiller seg 
positiv til dette. 

• Vestby opplever at en annen gruppe rekrutterer 
aktivt i Hølen, som er Vestbys nedslagsområde. Det 
er OK når noen aktivt vil inn i den andre gruppen, 
men ikke at de driver aktiv rekruttering. Benjamin 
følger opp. 

• 1. Kolbotn fyller 100 år og skulle hatt 
jubileumsarrangement søndag 25 sept. Dette er 
utsatt. Ankar har ordnet gave som overrekkes på 
den nye datoen. 

• Ankar ga siste info om Nordby-saken. Vi kommer 
ikke til å forfølge denne saken videre til tross for at 
ikke alt ser ut til å «ha gått etter boka» 

 

 
 
 
 
Benjamin 
 
 
 
 
 
Ankar 
 

6. Neste møter 

• NB: Møtet som skulle vært 10. november er flyttet 
til tirsdag 1. november (tema Grøtfest) 

• XX januar, tema kretsting 

 
 

 

Ankar/ref 


